## 知識產權署商標註冊處 Trade Marks Registry Intellectual Property Department



## 香港特別行政區政府 The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

## 註冊證明書

《商標條例》(第559章)

## CERTIFICATE OF REGISTRATION

Trade Marks Ordinance (Chapter 559)

茲證明下述商標之詳情於今日記入註冊紀錄冊:

I hereby certify that the Trade Mark with the following particulars has been entered in the register today:

商標編號:

Trade Mark No .:

商標:

Mark:

商標種類:

Mark Type:

商標描述:

Mark Description:

一系列商標:

Series Ma

擁有人姓名名 地址:

Owner(s)' Name,

Address:

福建七匹狼集團有限公司

中國內地

301113623

福建省晉江市

金井中興南路 655 號

擁有人的送達地址:

Owner(s)' Address for

Service:

香港商標 & 設計代理有限公司

香港商標 & 設計代理有限公司

香港

金鐘道 89 號

力寶中心 2期 19樓 1905室

類別及貨品/服務說明:

類別二十五

Class(es) & Specification(s):

服裝;嬰兒全套衣;游泳衣;防水服;足球鞋;鞋;靴;帽;

襪;手套(服裝);領帶;腰帶;婚紗;T恤衫;裙子;內衣;茄克;襯衫;胸衣;褲子;運動鞋;披肩;針織服裝;大

衣;背心;睡衣;風衣;體操服;圍巾;皮帶(服飾用);浴

帽。

卸棄:

不適用

Disclaimer:

限制:

不適用

Limitation:

條件:

不適用

Condition:

其他:

不適用

Others:

註册日期:

二〇〇八年五月十二日

Date of Registration:

聲稱具有優先權的日期:

不適用

**Dates of Priority Claimed:** 

優先權申請編號:

不適用

不適用

**Priority Application No.:** 

優先權申請的

國家、地區、地方:

Country, Territory, Area of

**Priority Applications:** 

期:二〇〇八年十二月二十三日 Dated this 23 December, 2008

> 商標註冊處處長謝肅方 Stephen Selby

Registrar of Trade Marks

註: Note: 1. 註冊由上述註冊日期起計爲期 10 年。在該期間屆滿時,可再每次續期 10 年。

Registration is for a period of 10 years beginning on the date of registration. At the end of that period, it may be renewed successively for further periods of 10 years.

2. 本證明書不可用於法律程序,或用以取得外地註冊。

This certificate is not for use in legal proceedings or for obtaining registration abroad.

3. 本商標的擁有權如有改變,或擁有人的姓名/名稱及/或地址/送達地址改變,必須立刻向處長申請將改變註

Upon any change of ownership of this trade mark, or change of name and/or address /address for service of the registered owner, application should AT ONCE be made to the Registrar to register the change.